



JABATAN PERTANIAN NEGERI SELANGOR KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebutharga adalah dipelawa kepada Kontraktor-kontraktor yang beralamat di **Daerah Sabak Bernam Dan Kuala Selangor** sahaja yang mempunyai **Sijil Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat (MOF) dan Sijil Taraf Bumiputera** yang masih sah dalam Gred Kategori dan Pengkhususan / Kod Bidang yang berkaitan membuat tawaran bagi kerja di bawah. Borong sebutharga hanya boleh diperolehi di **Pejabat Pertanian Sabak Bernam**.

Bil	Butir-Butir Tawaran	Harga Dokumen Tawaran	Tempat Dokumen dihantar	Syarat Pendaftaran / Kod Bidang	Tarikh dan Tempat Lawatan Tapak Masa	Tarikh Sebutharga
2.	PPS. Bnm 4/2023 Perkhidmatan, membekal menabur serta membajak bahan Perapi Tanah di Blok D12, D13 dan N3 di Kawasan Sawah Padi Daerah Sabak Bernam, IADA Barat Laut Selangor.	RM 30.00	Pejabat Pertanian Daerah Sabak Bernam, Jalan Parit 4 Timur, 45300 Sungai Besar, Selangor Darul Ehsan.	Kementerian Kewangan : 070101/070201/222104	- Tiada -	Tarikh Iklan: 9.8.2023 (Rabu) Tarikh Tutup 17.8.2023 (Khamis) Jam 12.00 Tengahari

1. Sebutharga akan dikeluarkan kepada kontraktor atau wakil-wakil kontraktor yang sah dan berdaftar di **DAERAH SABAK BERNAM DAN KUALA SELANGOR** sahaja. Penyebutharga juga perlu berdaftar dengan Unit Pembangunan Ekonomi Negeri Selangor (UPEN) dan dokumen sebutharga boleh dibeli melalui laman web Selangor tender <http://tender.selangor.my/>. Kontraktor dikehendaki mengemukakan resit pembelian dokumen sebagai bukti semasa penghantaran dokumen.
2. Borang Sebutharga hendaklah dimasukkan ke dalam peti tawaran yang berkenaan di alamat di atas selewat-lewatnya pada **17.8.2023 jam 12.00 tengahari**.
3. Kenyataan / makluman iklan tender adalah melalui laman web Selangor dan papan kenyataan tender di daerah sabak bernam.
4. Dokumen Tawaran Sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam **sampul surat berlakri serta ditulis disebelah atas kiri sampul No.Sebutharga PPS.Bnm 4/2023 beserta resit pembelian** dan jenis kerja yang berkaitan serta dimasukkan ke dalam Peti Tender di Pejabat Pertanian Daerah Sabak Bernam. Sebutharga yang lewat tidak akan diterima.

**PEGAWAI PERTANIAN
PEJABAT PERTANIAN DAERAH SABAK BERNAM
SELANGOR DARUL EHSAN
8 Ogos 2023**